
Protokollutskrift                                      
Ombudsmøtet i Nord-Østerdal skyttersamlag, lørdag 11. desember 2010. 
Skytterhuset i Vingelen kl. 11.00. 
 
1. Åpning. 

Lederen Iver Nymoen ønsket velkommen og åpnet møtet. 
Olav Elden fra Rendalen ble minnet med ett minutts stillhet. 

 
2. Opprop/konstituering/adm. 
 Til stede:   32 ombudsmenn (inkludert styret) 

Innkalling og sakliste ble godkjent. 
 To til å skrive under protokoll/tellekorps:  Per Kr. Bangen og Anders A. Hodøl. 

Møteleder:   Iver Nymoen 
 Protokollfører: Ragnar Sollid 
 
3. Årsmelding 2010. 
 Årsmeldinga ble godkjent med de småjusteringer som ble gjort. 
 Resultatvedlegget mangler samlagsskytingene for Landsdelsstevnet. 

Kommentarer fra salen:  
Hans Sollid ønsket at arrangørene skulle sende samlaget en bekreftelse på når 
premieoppgjøret ble utsendt. Han påpekte videre viktigheten ved godt vedlikehold av 
elektroniske skiver. 
Frank Engene opplyste at det var kun en dobbeltvinner i ER på Landskytterstevnet 
siden 1990, før Einar Westum ble det i år. 

 
4. Årsmelding for ungdomsutvalget. 

Ungdomsleder Trond Oldertrøen gikk gjennom årsmeldinga. 
Årsmeldinga ble godkjent.  
Kommentarer fra salen:  
Hans Sollid mente sommersamlinga gikk på et fint tidspunkt. Han ønsket et åpent 
skytetilbud til hybelboere (skoleungdom) på Tynset og Os (Røros). 
Per Kr. Bangen, Tynset opplyste at alle kan komme på deres treningskvelder. Kjell I. 
Lundkvist fortalte at Nora hadde åpent tilbud om å delta på treninger. 

 
5. Regnskap. 

Regnskapet var ført av lederen i programmet AlphaReg. Et enkelt program som kan 
anbefales. 
Regnskapet var revidert og revisjonsberetning opplest.  
Det ble diskutert noe rundt sponsing av samlaget. Praksisen er at vi ikke er aktive på 
sponsormarkedet, men at noen av samlagets pokaler blir sponset. 
Regnskapet ble godkjent. 

 
6. Trekk i medlemsbidraget. 

Det ble vedtatt å øke trekket til kr. 5 pr. skytter. Dette på grunn av deltagelse på ØM 
finfelt, jfr. sak 7g og 9.  

 



7. Fra styret: 
a) Stevneinnskudd. 

Samlagstyrets forslag ble vedtatt. En økning på kr. 10. (ikke for aspiranter) 
b) Reglement for samlagstevnene. 

Følgende regeljusteringer ble gjort: 
 15m: Lagskyting kl. 1-5: Maksimun en 1. klassing og minimum en 
ståendeskytter. 
Bane: Lagskyting Rek/Vet: Kneskytter som ankermann. 
Reglementet justeres i forhold til dette. 

c) Instruks for valgkomité og uttaksregler samlagsskyting . 
Uttaksreglene: Ingen justeringer på utsendt forslag. 
Instruks for valgkomiteen: To tilføyelser til forslaget. Valgkomiteen bør delta 
på et styremøte om høsten. Valgkomiteen bør ha god geografisk spredning. 

d) Terminliste 2011. 
 Det var foretatt noe utfyllende korrigeringer på arrangører. 
 Per Erik Oldertrøen ønsket Fylksmesterskap bane arrangert på en dag. 

For samlagstevnet bane var det noe diskusjon om hvor mye hovedskyting som  
skal avvikles på avslutningsdagen. Det må være opp til arrangør å vurdere. 

 
Matpause.  (Fårikål) 
 
e) Orienteringssak fra DFS: Skal cal 5.56 (223) tillates brukt i DFS. 
 Etter noe diskusjon ble det holdt avstemming. 
 4 stemmer mot, 25 for og 3 blanke. 
 Samlaget går dermed inn for å tillate cal 5.56 (223) brukt i DFS. 
f) Størrelser på gavepremier til organisasjonens stevner. 

Opp til de enkelte lag å hvor mye de vil gi. Vanlig praksis blant lagene på 
ombudsmøtet var fra 200 – 300 kromer. 

g) Østlandsmesterskap finfelt. 
Enstemmig vedtak: Nord-Østerdal skyttersamlag deltar på ØM finfelt. 
Trekk i medlemsbidraget økes fra kr. 3 til kr. 5, jfr. sak 6 og 9. 
Magnvor Flaten mente stevnet burde arrangeres på samme sted som seniorenes 
ØM.  

h) Eventuell justering av program/avstand i ER og V65. 
 Det var mange forskjellig meninger blant de frammøtte. Det var stort sett  

enighet i at V65 bør gå over til å skyte på 200m, mest på grunn av 
banekapasiteten. Når det gjelder Eldre Rekrutt var stemningen at de ikke skulle 
pålegges å skyte knestående, men at skyttere i Eldre Rekrutt frivillig bør kunne 
få gå opp i Juniorklassa, men da må de holde seg i denne klassa.  

Vedtak: Samlagsstyret får fullmakt til å gå videre med saken og få med et annet  
samlag på forslaget. Med bakgrunn i de signalene som kom fram på møtet. 

 
8. Ombudsmøtet i 2011. 
 Vedtak: Hessdalen skytterlag arrangerer ombudsmøtet 2011. 
 
9. Budsjett 2010. 
 Det framlagte forslaget vedtatt med disse justeringene: 

Driftsinntekter:  Trekk fra skytterlag økes til kr. 15.000. 
 Driftskostnader:  Godtgjøring tillitsverv økes til kr.   7.200. 
  Representasjonskostnader kr. 16.000.  
 Budsjettet balanserer på kr. 96.000. 



10. Valg. 
 Roar Steihaug, leder av valgkomiteen ledet valget. 
 Stein Narjord, Narjord ble valgt til leder etter forslag framlagt på møtet. 

Stein Narjord vil også fungere som kasserer. Iver Nymoen har påtatt seg å føre 
regnskapet. 
Godtgjøring:  
Leder: kr. 2000. Kasserer/leder und.utv: kr. 1200. Styremedlem: kr. 800. 
Valgene for øvrig ble i henhold til valgkomiteens innstilling. 

 
-------- 

Iver Nymoen fikk overrakt samlagets kniv og blomster gave for innsatsen som leder 
av styret i 6 år. 
Arne Brendryen fikk overrakt samlagets kniv og blomster for innsatsen som nestleder i 
styret i 4 år. 
 
Torbjørn Furuhovde, Folldal skytterlag fikk samlagets fat for sin spesielt langvarige 
innsats i Folldal skytterlag. 
 
Det ble utdelt utmerkelser og premier/diplomer. 
 

Alle sakspapirer er limt inn i protokollen, med de korrigeringer som ble gjort. 
Møtet slutt kl. 15.45. 
 
Vingelen 11. desember 2010 
 
Per Kr. Bangen/s          Anders A. Hodøl/s       Ragnar Sollid-referent/s 


